
203943

To: 5.1.2¢ IEEE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Fri 9/25/2020 1:55:01 PM

Subject: RE:

Received: Fri 9/25/2020 1:55:02 PM

buiten verzoek

van: INECEECSNNN)EXE© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 15:30

Aan: ICEECRIN) EEC minis. i>

Onderwerp: RE:

Grappig, zo'n gerucht. Klinkt vooral als het proberen creéren van een fait accompli.

En ja, voor dat coronapotje gaan we de Mulier-monitor afwachten. Daar hebben we op geen enkele manier een toezegging op

gedaan. (Maar mensen horen graag wat ze willen horen als je zegt dat we het monitoren.)

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 14:13

Aan: ICES minvws.ni>

Onderwerp:

Ik hoorde via via dat in het veld het gerucht gaat dat VWS in het nieuwe beleidskader ook jaarljkse evenementen gaat
financieren en dat het er een speciaal coronapotje komt waar jaarlijkse evenementen ook gebruik van zouden kunnen

maken. Van dat eerste punt weet ik zelf dat dat niet klopt maar ik weet niet het fijne van mogelijke coronasteunpakketen.
Hebben wij daar niet over afgesproken dat we eerst de monitor van mulier afwachten?
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